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BR.0002.6.2022.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXXVI/2022 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 18 sierpnia 2022 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXXVI sesję Rady Gminy Baranów o godz. 08:30. Powitał Radnych (lista obecności 

Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, 

Radny P.Marciniak, Radny M.Tyra,) Panią Wójt B. Lewandowską – Siwek, Panią Skarbnik 

M.Żłobińską, Panią Kierownik CUW S.Szmaję, Pana Kierownika Inwestycji A.Kiedosa, Panią 

Inspektor M.Fras oraz informatyka.  

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący stwierdził, że obecnych jest 12 Radnych, co 

stanowi quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za 

pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/28806/sesja-rady-w-

dniu-czwartek-18-sierpnia-2022.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M.Majczyk zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad – 

Brak. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Baranów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego Gminy 

Baranów nieruchomości gruntowej położonej w Łęce Mroczeńskiej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Baranów. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2022-2027. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/247/2021 Rady Gminy Baranów z dnia 

30 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Baranów na rok 

szkolny 2022/2023. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w żłobku utworzonym przez 

Gminę Baranów oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku. 

15.  Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/28806/sesja-rady-w-dniu-czwartek-18-sierpnia-2022.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/28806/sesja-rady-w-dniu-czwartek-18-sierpnia-2022.htm
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16.  Wolne wnioski i informacje. 

17.  Zamknięcie sesji.   

    

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Wójt Gminy Baranów B.Lewandowska – Siwek przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od 

ostatniej sesji. Powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane (04:37 – 06:23 

minuta transmisji). Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk zapytał czy są jakieś pytania – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk powiedział, że do biura rady w okresie od ostatniej sesji 

wpłynęły następujące pisma: 

- 14 czerwca wpłynął odpis postanowienia z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu w 

sprawie ze skargi na Uchwałę Nr XXV/204/2021 Rady Gminy Baranów w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie z zasobów mienia komunalnego Gminy Baranów nieruchomości gruntowych położonych w 

Baranowie, z postanowieniem odmówienia wstrzymania wykonania zaskarżonej uchwały  

- 14 czerwca od Marszałka Województwa Wielkopolskiego wpłynął projekt Audytu krajobrazowego 

województwa wielkopolskiego celem zaopiniowania – projekt został przesłany do Radnych 

- 20 czerwca wpłynął protokół kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 20.06.2022r.  

- 28 czerwca od Wojewody Wielkopolskiego wpłynęło pismo wzywające do złożenia wyjaśnień i 

uzupełnienia dokumentacji planistycznej do Uchwały Nr XXXII/261/2022 Rady Gminy Baranów z 

dnia 4 marca 2022r. w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Baranów 

- 4 lipca wpłynęło wskazanie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego wskazujące na nieistotne 

naruszenie prawa w uchwale Nr XXXI/260/2022 Rady Gminy Baranów z dnia 27 stycznia 2022r. w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mroczeń, Łęka 

Mroczeńska, Marianka Mroczeńska, Żurawiniec; 

- 8 sierpnia do biura Rady wpłynęła petycja w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy, 

petycja została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (09:33 – 12:23 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVI/292/2022 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (15:34 – 16:14 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
  
Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVI/293/2022 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Baranów. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (17:18 – 18:02 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
  
Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVI/294/2022 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego 

Gminy Baranów nieruchomości gruntowej położonej w Łęce Mroczeńskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 
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P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (18:58 – 19:35 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia 

komunalnego Gminy Baranów nieruchomości gruntowej położonej w Łęce Mroczeńskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
  
Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVI/295/2022 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Baranów. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (20:34 – 22:03 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie 

bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
  
Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVI/296/2022 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (23:00 – 31:52 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra 

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVI/297/2022 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów 

na lata 2022-2027. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła projekt uchwały (33:13 – 35:11 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M.Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2022-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
  
Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVI/298/2022 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/247/2021 Rady Gminy Baranów z 

dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła projekt uchwały (36:18 – 37:29 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M.Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos.  

Radny G.Bystry odnosząc się do słów P.Skarbnik, która powiedziała, że korzystamy z okazji że nie ma 

dziś Pana Przewodniczącego zapytał czy Przewodniczący wie o takim projekcie uchwały? 

Skarbnik M.Żłobińska odpowiedziała, że wie.  

Radny G.Bystry kontynuując powiedział, że temat podwyżek przyznawanych samym sobie nie jest 

tematem popularnym. Dodał, że sesję listopadową wszyscy bardzo dobrze pamiętają i dodał, że nie 

wie jak inni Radni, ale On nie wiedział co się dzieje. Wyjaśnił, że jeżeli ustalamy coś kilka dni 

wcześniej to nie powinno być to zmieniane na sesji. Dodał, że dziś ustalimy 60% a nie wiadomo czy 

za chwilę nie będzie projektu, żeby było trochę mniej, co wg. Radnego jest zachowaniem trochę 

niepoważnym. Powiedział, że nie neguje czy podwyżka się Przewodniczącemu należy, bo uważa że 

się należy tylko zdaniem Radnego wyszła z tego zupełnie niepotrzebna zabawa, bo ten temat mógł być 

zamknięty w listopadzie.   

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M.Majczyk zapytał czy są jeszcze jakieś  pytania? Wobec braku 

dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/247/2021 Rady 

Gminy Baranów z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet 

radnym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Bystry  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXXVI/299/2022 - stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Baranów na rok szkolny 2022/2023. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Kierownik CUW Sylwię Szmaję o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła projekt uchwały (40:18 – 41:06 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Baranów na rok szkolny 2022/2023 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
  
Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVI/300/2022 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w żłobku utworzonym 

przez Gminę Baranów oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk poprosił P.Kierownik CUW Sylwię Szmaję o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła projekt uchwały (42:16 – 43:53 minuta transmisji). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

utworzonym przez Gminę Baranów oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



7 

 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (3) 

Marian Kremer, Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
  
Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVI/301/2022 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Majczyk powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura 

Rady Gminy Baranów nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania.  

 

Ad. 16 Wolne wnioski i informacje. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M.Majczyk zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos? 

W dyskusji wzięli udział (45:12 – 48:09 minuta transmisji): 

Radny G.Bystry w związku ze zmianą organizacji ruchu na Rynku w Baranowie, zgłosił w imieniu 

mieszkańców i swoim, utrudnienie z wyjazdem przy PZU w kierunku ul. Namysłowskiej, zwracając 

uwagę na ograniczoną widoczność. W związku z tym zgłosił prośbę o zamontowanie lustra.  

Wójt B.Lewandowska – Siwek odpowiedziała, że nie będą instalować lustra. Na wniosek 

mieszkańców, którzy także ten problem zgłaszali zostanie przeorganizowany ruch. Dodała, że zamiar 

był taki, aby Rynek był jakby rondem z pierwszeństwem, stąd ten kierunek jazdy. Powiedziała, że 

doświadczeni w tym zakresie ludzie doradzili, aby ruch z pierwszeństwem przejazdu odbywał się tak 

jak teraz. Użytkowanie pokazało że nie jest to najlepsze rozwiązanie, stąd po konsultacji z 

projektantem ruchu chcemy dokonać reorganizacji ruchu – na ulicach dojazdowych do Rynku byłyby 

znaki stop a pierwszeństwo miałyby pojazdy jadące Rynkiem. Dodała, że stąd nie ma potrzeby 

instalowania lustra.  

 

Ad. 17 Zamknięcie sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M.Majczyk wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął 

posiedzenie XXXVI sesji o godz. 09:24. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


